



كلية ولجات للعلوم التطبيقية WALJAT COLLEGE OF APPLIED SCIENCES

سجل تجاري رقم : ١/٦٧٨٧٩/٥ - ص.ب : ١٩٧ - الرمز البريدي : ١٢٤ - سلطنة عمان
C.Reg. No.: 1/67879/5 P.O. Box : 197, Rusayl, Postal Code : 124, Sultanate of Oman



Date: 19 / 02 / 2019

تعميم إداري - Official Notice

With reference to Circular No. (25/2019) issued on 14/2/2019 by the Ministry of Higher Education and in accordance with the directives of the Council of Ministers, the need for the commitment of employees of government units, employees and students of universities, colleges and School Public & Private.

In order to implement the circular, please we request WCAS Omani Staff / student to maintain the following dress code with effect from Sunday 24th, February /2019,

- ❖ **Omani Male Staff:** Dishdasha white color with turban.
- ❖ **Omani Male Student:** Omani Dishdasha white color, with a Cap or turban.
- ❖ **Omani Female Staff & Student's:** Abaya

Workers in laboratories and professional jobs are exempt from this with the approval by the administration only.

The college administration has the right to prevent violators, and the legal procedures governing this matter will be taken.

بالإشارة الى التعميم رقم (25 / 2019) الصادر بتاريخ : 14 / 2 / 2019 ، من وزارة التعليم العالي وحسب توجيهات مجلس الوزراء الموقر بضرورة التزام موظفي الوحدات الحكومية وموظفي وطلبة الجامعات والكليات والمدارس الحكومية والخاصة.

عليه ... وتنفيذا لما جاء بالتعميم (مرفق) نرجوا من جميع الموظفين والطلبة بالالتزام اعتبارا من يوم الأحد الموافق : 24 / فبراير / 2019 م،

- ❖ **الموظفين :** الدشداشة العمانية اللون الأبيض مع العمامة (المصر) فقط.
- ❖ **الطلاب :** الدشداشة العمانية اللون الأبيض مع الكمة او العمامة (المصر).
- ❖ **للموظفات وال طالبات:** العباءة ، الزي المحتشم.

يعفى العاملين بالمختبرات والوظائف المهنية من ذلك بعد موافقة الإدارة فقط.

ولإدارة الكلية الحق في منع دخول من يخالف ذلك ، وسيتم إتخاذ الإجراءات القانونية للمنظمة لهذا الشأن.

The college Administration

